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Zagrali dla Kamila
Kamil Sowiński, piłkarz LKS Skrwa Łukomie, 

zachorował na ciężką odmianę białaczki. Na 

jego leczenie potrzebne są znaczne środki fi-

nansowe. Z pomocą ruszyli przyjaciele z boiska, 

którzy zorganizowali charytatywny turniej pił-

karski. Str.16

Powiatowy Dzień 
Wolontariatu
Wolontariusze ze szkół i  placówek oświato-

wych z powiatu sierpeckiego od dwunastu lat 

wspólnie obchodzą swoje święto. W tym roku 

również był czas na podziękowanie tym, którzy 

bezinteresownie pomagają innym, sprawiając, 

że świat staje się lepszym miejscem. Str. 3

Zmiany w gminie Mochowo
W  gminie Mochowo wprowadzono istotne 

zmiany kadrowe i  organizacyjne. Powołano 

zastępcę wójta, dyrektora nowo utworzonego 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji. Powstał 

też Referat Inwestycji, Rozwoju i Ochrony Śro-

dowiska.  Str.13

Choinka Klubu Sparta 
Mochowo
Klub Sparta Mochowo zorganizował coroczną 

Choinkę Klubową – wydarzenie, które stało się nie 

tylko świętem sportowej społeczności, ale także 

symbolem integracji i wspólnego zaangażowania 

na rzecz lokalnego środowiska.  Str. 14-15

reklama

Sierpczanka podbija Japonię 
- doktorat, kultura i życie 
w Kraju Kwitnącej Wiśni

Kinga Lasek wychowała się w Sierpcu. Obecnie jest doktorantką w Instytucie Technologii 
w Kitami w Japonii. Na święta Bożego Narodzenia przyjechała do rodzinnego miasta. 

Opowiedziała o swoich przeżyciach w Kraju Kwitnącej Wiśni.Str. 8-9

Agnieszka Jaworska to osoba, której życie jest wzorem poświęcenia, miłości i troski o innych, 
szczególnie tych najmłodszych, najbardziej bezbronnych. Radni Rady Gminy Zawidz postanowili 

uhonorować ją tytułem Honorowego Obywatela Gminy Zawidz. Str. 7

Honorowy Obywatel Gminy Zawidz
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Z POPcOrNEm 
W dŁONIAcH
Kolejny początek roku za nami. 

Lubimy nowe początki, więc się 
staraliśmy. Tak, dwa pierwsze tygo-
dnie zacięty człowiek daje jeszcze 
radę wywiązywać się z postanowień: 
chodzić na siłownię, oszczędzać na 
nowy dom, uczyć się intensywnie 
języka Māori, licząc, że pojedzie do 
Nowej Zelandii, by porozmawiać 
z  Maorysami, ewentualnie stosuje 
nową, najlepszą pudełkowo-keto-
-laktoowowegetariańską dietę. Ci, 
co rzucali palenie, picie, cukier czy 
inne używki, mieli jeszcze mniejsze 
szanse. Generalnie większości z nas 
pozostaje już tylko śledzenie, jak inni 
sobie radzą, i czekanie, aż powinie im 
się noga, a  zakupiony nowy sprzęt 

sportowy znakomicie nada się do 
kreatywnego wykorzystania, np. na 
wieszak czy miejsce do siedzenia 
dla gości.

Kolejny rok będziemy mogli gło-
sować. Tym razem do obsadzenia 
jest stanowisko prezydenta. Kan-
dydaci nam się mnożą. Trochę 
szkoda, że nikt z naszych okolic nie 
porwał się z takim postanowieniem 
noworocznym. Ale kandydaci pew-
nie i do nas zawitają w ramach in-
tensywnej kampanii. Kto zwycięży, 
zdecydujemy my – większość, która 
spokojnie mogła odpuścić realizację 
noworocznych postanowień, mając 
oczywiście milion powodów, by to 
zrobić, i z przyjemnością patrzy, jak 
inni dołączają do tego grona. 

Zima nas zaskoczyła. Wredna taka. 
Łopaty głęboko pochowane, mioteł 
na rynku nie sprzedają, a śnieg po-

stanowił spaść i to w ilościach prze-
czących zapewnieniom, że nie należy 
się spodziewać dużych opadów. Jak 
co roku, okazało się, że drogowcom 
znów jest trudno. Narzekań kierow-
ców i  pieszych nie brakuje – jedni 
utknęli w korkach, inni w kałużach. 
Jedni chcą sypania piaskiem i solą, 
inni mówią, że niepotrzebne. Tak 

czy inaczej, chętnych na poznawanie 
nowych odcieni błota jak na lekar-
stwo. Może oni też już zrezygnowali 
z wypełniania postanowień nowo-
rocznych i poszukiwań?

Cieszą się za to dzieciaki, bo jed-
nak ciut śniegu jest i nadzieja, że 

„zasypie akurat ich szkołę” też. Ale 
to oczywiście tylko mała radość w ich 
szarej rzeczywistości, z której przebija 
smutna prawda, że ferie jeszcze dale-
ko, a nauczyciele najwyraźniej zapo-
mnieli, co to taryfa ulgowa. A może 
nie zapomnieli, tylko jeszcze im się 
chce realizować jakieś tajemnicze po-
stanowienia noworoczne o wlewaniu 
oleju wiedzy do głów opornych. Z na-
uczycielami nigdy nie wiadomo. 

Ale żeby nie było, że tylko nam 
się nie chce. Na początku roku bar-
dzo się chciało piłkarzom. Chciało 
się pomóc koledze z boiska. Trzeba 

przyznać, że zrobili to z rozmachem 
i radością, na dodatek motywując do 
pomocy również osoby spoza świata 
sportu. 

Czasem postanowienia można 
jednak realizować i cieszyć się z tego, 
wędrując np. 8 km po lesie, czy słu-
chając informacji z  pierwszej ręki 
o Japonii.

I choć nie wiadomo, co jeszcze przy-
niesie ten początek roku – kolejne 
wyzwania, zmiany w  pogodzie czy 
lokalne sensacje – jedno jest pewne, 
będziemy mieć powody do rozmów. 
Ostatecznie z popcornem w dłoniach, 
zawsze jesteśmy gotowi śledzić, jak 
kolejne wydarzenia układają się w na-
szym lokalnym kalejdoskopie. Bo 
przecież, jak mówi stare porzekadło, 
„jaki początek roku, taki cały rok”. 
Zatem – oby z uśmiechem!

Anna Matuszewska
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�����������������Swastyka na budynku w Sierpcu
Bezmyślne malowanie 
na ścianach budynków to 
prawdziwa plaga. Wandalizm 
przybiera różne formy – od 
obraźliwych napisów po 
kolorowe rysunki. Jednak 
namalowanie swastyki to 
już nie zwykły wybryk, lecz 
przestępstwo.

Swastyka jest symbolem kojarzonym 
z ideologią nazistowską, a jej publicz-
ne eksponowanie może być uznane za 
propagowanie ustroju totalitarnego. 
W Polsce takie działanie jest zabro-
nione przez prawo. Zgodnie z  art. 
256 Kodeksu karnego, kto publicznie 
propaguje faszystowski, nazistowski, 
komunistyczny lub inny totalitarny 

ustrój państwa, podlega karze pozba-
wienia wolności do lat 3. Czy „twórca” 
swastyki, która pojawiła się na jednym 
z budynków w pobliżu dworca auto-
busowego w  Sierpcu, zdawał sobie 
sprawę z powagi swojego czynu?

– Jestem oburzony. Mój dziadek 
zginął w  obozie koncentracyjnym 

podczas II wojny światowej. Zamor-
dowali go ludzie spod takiego zna-
ku. Nie rozumiem, dlaczego nikt nie 
reaguje na to, że ten symbol pojawił 
się na tej ścianie. Namalowano go 
jeszcze przed świętami. Dlaczego po-
zwalamy na coś takiego? – mówił 
starszy mieszkaniec miasta.

Chociaż przepisy prawa nie na-
kładają formalnego obowiązku na-
tychmiastowego usunięcia takiego 
symbolu, jego jak najszybsze zama-
lowanie jest nie tylko wskazane, ale 
również konieczne. Pozostawienie 
swastyki na widoku może być od-
czytane jako tolerowanie jej obec-
ności. Mieszkańcy mają nadzieję, 
że symbol nie będzie długo szpecił 
budynku.  M

Jan Muszyński, uczeń Szkoły 
Podstawowej nr 2 w Sierpcu, 
uczestniczył w gali otwarcia 
polskiej rezydencji w Unii 
Europejskiej. 

Wyjazd to nagroda za udział w kon-
kursie „Zainspiruj Premiera”, którego 
Jan został laureatem. 

– Informację o konkursie zamieści-
ła szkoła na Librusie. Przeczytała ją 
moja mama i powiedziała mi. Intere-
suję się polityką, więc postanowiłem 
wziąć w nim udział. Nagrałem filmik, 

w którym zaproponowałem działania 
na rzecz poprawy ekologii, edukacji, 
zwróciłem uwagę na walkę z hejtem 
i cyberniebezpieczeństwem. Mówiłem 
też o stosunkach z krajami spoza Unii 
Europejskiej i o pomocy im w rozwią-
zywaniu takich problemów jak bieda 
czy wojny – powiedział Jan. 

Jaś był szczęśliwy, ale i zdziwiony, że 
znalazł się wśród laureatów konkur-
su. Otrzymał bilety na galę otwarcia 
polskiej rezydencji w Unii Europej-
skiej. Pojechał z  mamą do Teatru 
Wielkiego w Warszawie, gdzie odbyła 

się uroczystość. Podczas gali wysłu-
chał przemówień i koncertu. Spotkał 
się także z marszałkiem Sejmu Szy-
monem Hołownią, minister edukacji 
i nauki Barbarą Nowacką oraz sena-
torem Waldemarem Pawlakiem.

M, fot. arch. prywatne

Z Sierpca do Warszawy

Panu 

Janowi Sugajskiemu
Wójtowi Gminy Rościszewo

wyrazy głębokiego współczucia 
oraz słowa wsparcia 

w trudnych chwilach po stracie 

składa 
redakcja Ekstra Sierpca

Ojca

Wszystkim Państwu, którzy dzielili z nami 
smutek oraz uczestniczyli we Mszy Św. 

i ceremonii pogrzebowej 

śp. Rajmunda Olejniczaka
rodzinie, przyjaciołom, sąsiadom, znajomym, 
członkom Koła Żywego Różańca, delegacjom 

z zakładów pracy, urzędów, organizacji
i stowarzyszeń oraz wszystkim uczestnikom 

pogrzebu serdecznie dziękuje 
żona z najbliższą rodziną.  

�����������������
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Powiatowy dzień Wolontariatu
Wolontariusze ze szkół 
i placówek oświatowych 
z powiatu sierpeckiego 
od dwunastu lat wspólnie 
obchodzą swoje święto. 
W tym roku również był czas 
na podziękowanie tym, którzy 
bezinteresownie pomagają 
innym, sprawiając, że świat 
staje się lepszym miejscem.

 
Spotkanie z  okazji Powiatowe-

go Dnia Wolontariatu odbyło się 
w Centrum Kultury i Sztuki w Sierp-
cu. Zgromadzonych powitał dyrek-
tor Zespołu Szkół nr 1 Piotr Tyndorf. 
Przybyli m.in. przedstawiciele władz 
państwowych, samorządowych, 
zaprzyjaźnionych zakładów pracy, 
dyrektorzy szkół, placówek oświa-
towych, nauczyciele, uczniowie, ro-
dzice. Najważniejszymi gośćmi byli 
wolontariusze z powiatu sierpeckiego.

– Pomagając innym sprawiamy, 
że świat wokół nas staje się bardziej 
przyjaznym miejscem. Jednocześ-
nie możemy mieć pewność, że jeżeli 
nam przydarzy się coś złego, będzie-
my mogli liczyć na pomoc – powie-
dział dyrektor.

 
Super Wolontariusze
Kapituła w składzie: Wojciech Rych-

ter, Edyta Paciuszkiewicz oraz Anna 
Chmielewicz co roku przyznaje tytuł 
Super Wolontariusza tym, którzy 
najbardziej wyróżniają się w pracy na 
rzecz innych. W 2024 r. na to zaszczyt-
ne miano zasłużyli: Wiktoria Astrau-
-Jędrkowiak (Ognisko Pracy Poza-
szkolnej w  Sierpcu), Adam Nowak 
(Szkoła Podstawowa nr 2 w Sierpcu), 
Joanna Ludwiczak (Zespół Placówek 
Oświatowych w Bieżuniu), Zuzanna 
Gajtka (Szkoła Podstawowa w Bor-
kowie Kościelnym), Anna Rutkowska 
(Szkoła Podstawowa nr 3 w Sierpcu), 
Maja Lewandowska (Szkoła Podsta-
wowa w Lelicach), Krzysztof Jędrze-
jewski (Warsztaty Terapii Zajęciowej 
w Ostrowach), Adam Frydrychowicz 
(Szkoła Podstawowa w  Bledzewie), 
Dawid Szubka (Sierpeckie Stowa-
rzyszenie Osób Niepełnosprawnych 
i Chorych na Raka „Szansa na życie”), 

Gabriela Dymek (Gminna Biblioteka 
Publiczna w Gozdowie), Natalia Kar-
pińska (Szkoła Podstawowa w Gozdo-
wie), Anna Rakowska (Szkoła Podsta-
wowa w Goleszynie), Weronika Gajtka 
(Liceum Ogólnokształcące im. Henry-
ka Sucharskiego w Sierpcu), Zuzanna 
Meller (Zespół Szkół nr 2 w Sierpcu), 
Maja Szpakowska (Zespół Szkół nr 
1 w Sierpcu), Anna Bieńkowska (Li-
ceum Ogólnokształcące im. Biskupa 
Leona Wetmańskiego w Sierpcu), Da-
ria Chrzanowska (Zespół Szkół Samo-
rządowych w Zawidzu Kościelnym), 
Zuzanna Garczyńska (Zespół Szkół 
Kształcenia Rolniczego w Studzieńcu), 
Lena Szmejter (Szkoła Podstawowa 
w Sudragach).

Tytuł Nadzwyczajnego Wolontariu-
sza Anno Domini 2024 otrzymała 
Agnieszka Kokoszczyńska-Lisiecka, 
prezes Stowarzyszenia na Rzecz Po-
mocy i Rozwoju Lokalnej Społeczno-
ści „Pomocna Dłoń” w Ligowie.

Za zaangażowanie oraz współpra-
cę z wolontariuszami podziękowano 
także Wojciechowi Rychterowi, sta-
roście sierpeckiemu Przemysławowi 
Burzyńskiemu, burmistrzowi Jaro-
sławowi Perzyńskiemu, dyrektorowi 
ZS nr 1 Piotrowi Tyndorfowi oraz 
dyrektor CKiSz Honoracie Wójcik.

– Wolontariat to „nieuleczalna 
choroba”, do tego bardzo zaraźliwa 
– stwierdził Piotr Tyndorf, dziękując 
tym, którzy angażują się w akcje cha-
rytatywne.

 
Z pomocą dla Bartusia
Podczas gali podsumowano akcję 

charytatywną „I  Ty możesz zostać 
Świętym Mikołajem — „Trójka” z po-
mocą dla Bartusia”. Jej organizato-
rem było Szkolne Koło Wolontariatu, 
działające przy Szkole Podstawowej 
nr 3 w Sierpcu. Trójka zaprosiła do 
współpracy zaprzyjaźnione placówki 
oświatowe z terenu miasta i powiatu 
sierpeckiego. Udało się zebrać ponad 
25 tys. zł. Podziękowano wszystkim 
zaangażowanym w zbiórkę, a symbo-
liczny czek przekazano Bartusiowi 
i  jego mamie. Na scenę wszedł też 
Oskarek, na którego rehabilitację 
zbierano w  ubiegłym roku. Dzięki 
pomocy darczyńców chłopiec już 
stawia swoje pierwsze kroki.

Tradycyjnie już, podczas Powiato-
wego Dnia Wolontariatu można było 
kupić kartki świąteczne wykonane 
przez uczestników konkursu „Bożo-
narodzeniowa Kartka z Duszą”, zor-
ganizowanego przez Ognisko Pracy 
Pozaszkolnej. Dochód ze sprzedaży 
zostanie przekazany również na le-
czenie i rehabilitację Bartka.

Uroczystość uświetniły występy 
wokalne uczniów Zespołu Szkół 
nr 1, a galę zakończyło wspólne od-
śpiewanie „Piosenki o  pomaganiu 
Ludziom”: „Kto jeśli nie ty, kto jeśli 
nie my/Kto jeśli nie ja pomagać in-
nym ma?”. M.

�����������������
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Nowy Warsztat Terapii Zajęciowej w powiecie sierpeckim

Transport zbiorowy
W trosce o mieszkańców powiatu 

sierpeckiego i w celu zapobiegania 
wykluczeniu komunikacyjnemu sta-
rosta Przemysław Burzyński, wice-
starosta Piotr Rzeszotarski i skarb-
nik Zbigniew Garwacki podpisali 27 
grudnia 2024 r. umowę z lokalnymi 
przewoźnikami, którzy będą świad-
czyli usługi publicznego transportu 
zbiorowego w 2025 roku.

Starostwo Powiatowe w Sierpcu

OgłOszenie

STAROSTA SIERPECKI
PODAJE DO PUBLICZNEJ WIADOMOŚCI

iż na okres 21 dni w siedzibie Starostwa Powiatowego w Sierpcu                                
 (ul. Świętokrzyska 2a) oraz na stronie internetowej BIP Starostwa Powiatowego                         

w Sierpcu został wywieszony wykaz nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Sierpeckiego, położonej w obrębie Milewko gm. Zawidz, przeznaczonej do oddania             

w  użytkowanie w drodze bezprzetargowej na okres 15 lat.

Starosta sierpecki Przemysław Bu-
rzyński, członek Zarządu Dariusz 
Lazarowski oraz Dyrektor Muzeum 
Wsi Mazowieckiej w  Sierpcu Jan 
Rzeszotarski wzięli udział w walnym 
zebraniu Mazowieckiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej. Podczas 
zebrania dokonano zmiany w Zarzą-
dzie MROT. Podjęto także uchwały 
dotyczące planu finansowego i  re-
zygnacji z członkostwa w organizacji. 

Starostwo Powiatowe w Sierpcu

Walne zebranie mrOT
Ekologia zaczyna się od edukacji, 
a w powiecie sierpeckim już 
najmłodsi uczą się, jak dbać 
o środowisko. Dowodem na 
to jest XIII Powiatowy Konkurs 
Ekologiczny, który odbył się 
z udziałem ośmiu szkół z regionu. 

Konkurs przeprowadzono w trzech 
kategoriach: makulatura, tworzywa 
sztuczne oraz baterie. W rywalizacji 
wzięły udział zarówno szkoły miejskie, 
jak i  wiejskie, a  komisja sumiennie 
przeliczała ilość zebranych odpadów.

W  zbiórce makulatury najlepsza 
okazała się Szkoła Podstawowa 
w Gozdowie. Drugie miejsce zajęła 
Szkoła Podstawowa nr 2 w Sierpcu, 
a trzecie miejsce przypadło I Prywat-
nej Szkole Podstawowej w Sierpcu.

W  kategorii tworzyw sztucznych 
najwięcej odpadów zebrała Szko-
ła Podstawowa nr 2 w Sierpcu. Na 

drugim miejscu uplasowała się I Pry-
watna Szkoła Podstawowa w Sierp-
cu, a na trzecim Szkoła Podstawowa 
w Borkowie Kościelnym.

W zbiórce baterii najskuteczniejsza 
okazała się ponownie Szkoła Podsta-
wowa nr 2 w Sierpcu, która zdobyła 
pierwsze miejsce. Drugie miejsce za-
jęła I Prywatna Szkoła Podstawowa 
w Sierpcu, a trzecie przypadło Szkole 
Podstawowej w Gozdowie.

Zebrane odpady nie tylko wspie-
rają działania na rzecz ochrony 
środowiska, ale także uświadamia-
ją młodym ludziom, jak ważne jest 
odpowiedzialne gospodarowanie 
surowcami. Uczniowie i  nauczy-
ciele wykazali się ogromnym zaan-
gażowaniem, pokazując, że każdy 
z nas ma wpływ na stan środowi-
ska naturalnego.

 Starostwo Powiatowe w Sierpcu

chrońmy środowisko, odzyskując surowce wtórne

W kwietniu 2025 roku 
w Osieku, na terenie 
gminy Zawidz, rozpocznie 
działalność nowy Warsztat 
Terapii Zajęciowej. Placówka 
przeznaczona będzie dla osób 
z niepełnosprawnościami. 
Dzięki niej 45 uczestników zyska 
szanse na rehabilitację społeczną 
i zawodową, umożliwiającą 
rozwój umiejętności, integrację 
i lepszą jakość życia.

Warsztat Terapii Zajęciowej po-
prowadzi Fundacja Panaceum w ra-
mach zadania powierzonego przez 
Powiat Sierpecki. Uczestników do 
placówki kierować będzie Powia-
towe Centrum Pomocy Rodzinie 
w  Sierpcu, które zadba o  to, aby 
wsparcie trafiało do osób najbar-
dziej potrzebujących.

Dzięki współpracy Powiatu Sier-
peckiego, Gminy Zawidz, Fundacji 
Panaceum oraz PCPR, nowa pla-
cówka będzie stanowić przestrzeń, 
w  której rehabilitacja stanie się 
skutecznym narzędziem w procesie 
poprawy jakości życia osób z niepeł-
nosprawnościami.

W  podpisaniu umowy wzię-
li udział starosta Przemysław 
Burzyński, wicestarosta  Piotr 
Rzeszotarski, przewodniczący 
Rady Powiatu Sierpeckiego Je-
rzy Stachurski, wiceprzewodni-
czący Radu Powiatu Sierpeckie-
go i  powiatowy pełnomocnik ds. 
osób z  niepełnosprawnościami 
Wojciech Rychter, radni Rady 
Powiatu Sierpeckiego Małgorza-
ta Korpolińska, Maria Lejman, 
Anna Ogrodniczak, Andrzej Cześ-
nik i Mariusz Olewnik, skarbnik 

Zbigniew Garwacki,wójt gminy 
Zawidz Kamil Różański, przewod-
niczący Rady Gminy Zawidz Ma-

riusz Radecki i radni Rady Gminy 
Zawidz, prezes Zarządu Fundacji 
Panaceum Piotr Ostrowicki oraz 

wiceprezes Zarządu Fundacji Pa-
naceum Dagmara Bartosiak.

Starostwo Powiatowe w Sierpcu
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Ślubowanie klas policyjnych

Inwestycje drogowe w powiecie sierpeckim

W tym roku po raz dwunasty 
odbyło się uroczyste 
ślubowanie i promocja klas 
policyjnych w Zespole Szkół 
nr 1 w Sierpcu. Uczniowie 
ślubowali wierność 
wartościom i zasadom etyki 
zawodowej, rozpoczynając 
tym samym oficjalną drogę 
edukacji w mundurze. 

Uroczystość odbyła się w  hali 
sportowej. Uczniowie klas poli-
cyjnych wmaszerowali czwórkami 
i przedefilowali przed siedzącymi na 
trybunach przedstawicielami władz 
samorządowych, policji, sądu, na-
uczycielami, rodzicami i kolegami 
z innych klas. Gości, wśród których 
byli m.in. starosta sierpecki Prze-
mysław Burzyński, wicestarosta 
Piotr Rzeszotarski oraz radni Rady 
Powiatu Sierpeckiego Mariusz 
Olewnik i  Wojciech Rychter, po-
witał dyrektor Zespołu Szkół nr 1 
Piotr Tyndorf.

Świadom obowiązków kadeta
Uczniowie klas o profilu policyj-

nym w  trakcie czteroletniej nauki 
w  liceum, poza obowiązkowymi 
przedmiotami, uczestniczą w zaję-
ciach w zakresie musztry policyjnej, 
poznają pracę policjantów na zaję-
ciach z prewencji i ruchu drogowego. 
Uczą się też podstaw kryminalistyki, 
historii Policji, podstaw prawa, me-
diacji, udzielania pierwszej pomo-
cy przedmedycznej i strzelania. Ma 
to przygotować ich do wstąpienia 
w szeregi służb mundurowych.

Punktem kulminacyjnym uroczy-
stości było ślubowanie na szkolny 
sztandar młodszych roczników. 
Uczniowie starszych klas otrzyma-
li awanse na wyższe stopnie. Aktu 
mianowania dokonali dyrektor 
Piotr Tyndorf oraz komendant po-
wiatowy Policji w Sierpcu insp. Zbi-
gniew Włodkowski.

Po części oficjalnej uczniowie klas 
mundurowych zaprezentowali swoje 
umiejętności. Była musztra paradna 
oraz pokazy samoobrony.

 
O puchar komendanta
Uroczystość była też okazją do 

podsumowania i wręczenia nagród 
dla zwycięzców II Zawodów o Pu-

char Komendanta Powiatowego 
Policji w Sierpcu pod patronatem 
Starosty  Sierpeckiego. Nagrody 
zwycięzcom wręczyli: Komendant 
Powiatowy Policji w Sierpcu inspek-
tor Zbigniew Włodkowski, dyrektor 
ZS nr 1 w Sierpcu Piotr Tyndorf oraz 
starosta sierpecki Przemysław Bu-
rzyński.

W  zawodach wzięło udział 50 
uczniów reprezentujących wszyst-
kie klasy o profilu policyjnym. Dzie-
sięcioosobowe drużyny składały się 
z pięciu dziewcząt oraz pięciu chłop-
ców. Najlepsi otrzymali dyplomy 
oraz pamiątkowe puchary.

W  kategorii kobiet na podium 
stanęły: Kaja Kąkolewska  (I miej-
sce), Oliwia Gzubicka (II miejsce) 
oraz Patrycja Gozdowska i Amelia 
Lewandowska (ex aequo III miej-
sce). W kategorii mężczyzn najlepszy 
był Kacper Garwacki. Drugie miej-
sce zajął Mateusz Kosek, a  trzecie 
Kacper Górski. Puchar Komendanta 
Powiatowego Policji w Sierpcu zdo-
była drużyna reprezentująca kla-
sę III A LP ZS nr 1 w Sierpcu. Drugie 
miejsce zajęła drużyna reprezentu-
jąca klasę IV LOP. Na trzecim miej-
scu na podium stanęła drużyna re-
prezentująca klasę II LOP.

Zwycięski zespół otrzymał również 
Puchar Przechodni ufundowany 
przez Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 
w Sierpcu. M

Powiat sierpecki może 
pochwalić się kolejnymi 
zakończonymi inwestycjami 
w infrastrukturę drogową, 
które przyczyniają się 
do poprawy komfortu 
i bezpieczeństwa podróży 
mieszkańców. Dzięki 
współpracy samorządów 
i wsparciu programów 
rządowych zmodernizowano 
wiele ważnych odcinków dróg.

W ramach zakończonych inwesty-
cji przebudowano:

– drogę powiatową nr 3770W ul. 
Żeromskiego w Sierpcu, której cał-

kowity koszt wyniósł 1 794 581,81 zł. 
Projekt został sfinansowany ze środ-
ków Powiatu (50 000 zł), Miasta 
Sierpca (50 000 zł) oraz dofinanso-
wania z Rządowego Funduszu Polski 
Ład (1 694 581,81 zł).

– drogę powiatową nr 3751W 
Kisielewo-Dziembakowo-Gorzewo 
na terenie Gminy Sierpc, gdzie cał-
kowita wartość inwestycji wyniosła 
1 645 366,84 zł. Powiat i  Gmina 
Sierpc przekazały po 50 000 zł, 
a z Rządowego Funduszu Polski Ład 
uzyskano 1 545 366,84 zł.

– drogę powiatową nr 3724W Żo-
chowo-Gójsk w miejscowości Sudra-
gi, której wartość to 269  349  zł. 

Inwestycję w  równych częściach 
sfinansowały Powiat i  Gmina 
Sierpc, przeznaczając na ten cel po 
134 674,50 zł.

– drogę powiatową nr 2999W 
Sikórz-Mochowo na terenie Gmi-
ny Mochowo, gdzie całkowity koszt 
wyniósł 1 780 939,64 zł, a  środki 
pochodziły z Powiatu (50 000 zł), 
Gminy Mochowo (50 000 zł) oraz 
Rządowego Funduszu Polski Ład 
(1 680 939,64 zł).

Oprócz powyższych modernizacji, 
dzięki dofinansowaniom z Rządowe-
go Funduszu Rozwoju Dróg i pro-
gramu Polski Ład, zrealizowano 
także inne kluczowe projekty w re-

gionie. Przebudowano m.in. drogę 
nr 3738W na odcinku Pszczele – 
Chwały w Rościszewie, wspieraną 
przez Fundusz Ochrony Gruntów 
Rolnych i  Urząd Marszałkowski 
Województwa Mazowieckiego. Po-
prawiono także dwa odcinki dróg 
w  Szczutowie i  Rościszewie (nr 
3709W i  3710W, Łukomie – Sta-
ra Wola).

Dzięki Rządowemu Funduszowi 
Polskiego Ładu przebudowano drogę 
nr 3758W Lelice – Majki – Słupia za 
kwotę 1 776 463 zł, z czego 1 676 463 
zł pochodziło z rządowego dofinan-
sowania, a po 50 000 zł przekazały 
Gmina Gozdowo i Powiat Sierpec-

ki. Wykonawcą była firma Przed-
siębiorstwo Robót Drogowych Sp. 
z o.o. z Lipna. Z kolei droga nr 3768W 
Rempin – Golejewo została wykona-
na przez firmę „Wapnopol” Sp. z o.o. 
z Płońska za kwotę 590 413 zł, finan-
sowaną w równych częściach przez 
Gminę Gozdowo i Powiat Sierpecki.

Realizacja tych inwestycji to efekt 
współpracy władz powiatowych 
i gminnych, które wspólnie pracują 
nad poprawą infrastruktury. Powiat 
sierpecki zmienia się dla mieszkań-
ców, inwestując w  rozwój regionu 
i podnosząc jakość życia społeczno-
ści lokalnej.

Starostwo Powiatowe w Sierpcu
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Jubileuszowa, dziesiąta 
gala finałowa Regionalnego 
Konkursu Plastycznego 
„Najpiękniejsza kartka 
bożonarodzeniowa z duszą” 
została zorganizowana przez 
Ognisko Pracy Pozaszkolnej 
w Sierpcu.

Honorowy patronat nad konkur-
sem objęli Marszałek Wojewódz-
twa Mazowieckiego, Starosta Sier-
pecki, Burmistrz Miasta Sierpca 
oraz Wójt Gminy Mochowo. Gala 
finałowa odbyła się w hali sporto-

wej LO im. mjra Henryka Suchar-
skiego w  Sierpcu. Uczestniczyli 
w niej m.in. kierownik Delegatury 
w  Płocku Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Warszawie Bog-
dan Banaszczak, starosta Przemy-
sław Burzyński, wicestarosta Piotr 
Rzeszotarski, przewodniczący Rady 
Powiatu Sierpeckiego Jerzy Stachur-
ski, wiceprzewodniczący Rady Po-
wiatu Wojciech Rychter, wójt gminy 
w Mochowie Zbigniew Kopczyński, 
naczelnik Wydziału Oświaty i Zdro-
wia Zbigniew Czajkowski i przyja-
ciele Ogniska. 

Piękno i dobro
Dyrektor Ogniska Pracy Pozaszkol-

nej Renata Przybyłowska witając 
gości, podkreśliła, że idea konkursu 
„kartki z duszą” wykracza poza aspekt 
artystyczny. To inicjatywa, która łączy 
piękno z dobrem – kartki przygoto-
wane przez młodych artystów służą 
pomocą dzieciom. Motywem prze-
wodnim tegorocznej edycji konkursu 
był „Mój bożonarodzeniowy anioł”. 
Do OPP wpłynęły aż 983 prace z 51 
placówek z  Mazowsza i  wojewódz-
twa kujawsko-pomorskiego. Jury 
konkursowe, w skład którego weszli 

ks. Dariusz Multon, artysta malarz 
Wojciech Witkowski, Zofia Kujawa 
oraz Katarzyna Przybyłowska, miało 
trudne zadanie. Po długich obradach 
przyznano nagrody i  wyróżnienia 
w  czterech kategoriach wiekowych. 
Nagrodzono 136 autorów najciekaw-
szych prac, którzy odebrali wyróżnie-
nia podczas gali finałowej. Grand Prix 
konkursu zdobyła Weronika Węgrzyn, 
uczennica Zespołu Placówek Oświa-
towych w Bieżuniu. Zaszczytny tytuł 
„Placówka Wielkich Serc” przyznano 
Szkole Podstawowej im. Jana Pawła 
II w Borkowie Kościelnym.

Na leczenie Bartusia
Uczestników gali w świąteczny nastrój 

wprowadzili wychowankowie Ogniska 
Pracy Pozaszkolnej, którzy wykonali 
wzruszające kolędy i świąteczne utwory 
pod kierunkiem Igora Kalinowskiego.

Ważnym elementem wydarzenia 
była możliwość zakupu bożonaro-
dzeniowych kartek z duszą, z których 
całkowity dochód przeznaczony 
został na leczenie małego Bartu-
sia, podopiecznego Stowarzyszenia 
„Szansa na Życie”. Nad sprzedażą 
kartek czuwali wolontariusze OPP 
pod opieką Doroty Nawrockiej. M.

mój bożonarodzeniowy anioł, czyli kartka z duszą

Świątecznie 
w domu 
dzieci

Starosta Przemysław Burzyński, 
wicestarosta Piotr Rzeszotarski oraz 
przewodniczący Rady Powiatu Sier-
peckiego Jerzy Stachurski uczestni-
czyli w spotkaniu wigilijnym, które 
odbyło się w  Powiatowym Domu 
Dzieci w Szczutowie. Były życzenia 
i wspólne kolędowanie. Nie zabrakło 
wizyty Mikołaja.

Starostwo Powiatowe w Sierpcu

9 stycznia w Sali Barokowej 
Opactwa Pobenedyktyńskiego 
w Płocku odbyło się spotkanie 
świąteczno-noworoczne 
z biskupami Szymonem 
Stułkowskim i Mirosławem 
Milewskim. 

W wydarzeniu uczestniczyli m.in. 
starosta sierpecki Przemysław Bu-
rzyński, wicestarosta Piotr Rzeszo-
tarski, przewodniczący Rady Powia-
tu Sierpeckiego oraz samorządowcy 
z powiatu sierpeckiego. Gospodarz 
spotkania biskup płocki Szymon 
Stułkowski podkreślił wartość wspól-
noty i wzajemnego wsparcia. Wyraził 
również wdzięczność za mijający rok, 
a na 2025 rok przekazał życzenia Bo-
żego błogosławieństwa oraz pokoju.

Podczas uroczystości omówiono 
wstępne założenia nowego projektu 
pod nazwą „Noc Kościołów”, który 
w noc z 31 maja na 1 czerwca organi-
zowany będzie po raz pierwszy. Ce-
lem inicjatywy jest otwarcie drzwi 
świątyń, aby pokazać ich bogactwo, 
by każdy mógł podziwiać piękno 
i kunszt zachowanych w nich dzieł 
i przedmiotów.

Świąteczną atmosferę spotkania 
podkreślił występ kolędników mi-
syjnych ze Szkoły Podstawowej im. 
Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
w Siedlinie. Na zakończenie wszy-
scy zostali zaproszeni na główne 
obchody jubileuszu 950-lecia die-
cezji, które zaplanowano na czer-
wiec.

Starostwo Powiatowe w Sierpcu

Spotkanie u biskupa 
płockiego

Starosta Przemysław Burzyński, 
wicestarosta Piotr Rzeszotarski, 
wiceprzewodniczący Rady Powia-
tu Wojciech Rychter uczestniczyli 
w jasełkach w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Sierpcu. 
Dzieci przypomniały historię Boże-
go Narodzenia.

Młodzi artyści zaprezentowali się 
wspaniale, a ich występy pełne były 

radości, ciepła i świątecznego ducha. 
Włodarze powiatu złożyli najser-
deczniejsze życzenia świąteczno-
-noworoczne. 

Starostwo Powiatowe w Sierpcu

Jasełka w Specjalnym Ośrodku 
Szkolno-Wychowawczym
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Agnieszka Jaworska to osoba, 
której życie stało się symbolem 
poświęcenia, miłości i troski 
o innych, szczególnie tych 
najmłodszych, najbardziej 
bezbronnych. Dlatego 
radni Rady Gminy Zawidz 
postanowili uhonorować 
ją tytułem Honorowego 
Obywatela Gminy Zawidz.

Swoją drogę zawodową Agnieszka 
Jaworska rozpoczęła od ukończenia 
Studium Nauczycielskiego w Toru-
niu, po czym podjęła pracę jako na-
uczycielka w szkołach podstawowych 
w Sulęcicach i Koseminie. Przez kolej-
ne czternaście lat uczyła matematy-
ki w Szkole Podstawowej w Zawidzu, 
gdzie później pełniła również funkcję 
wicedyrektora przez sześć lat. 

Z myślą o dzieciach
W 1979 roku, wspólnie z mężem 

Antonim, Agnieszka Jaworska 
podjęła inicjatywę utworzenia Ro-

dzinnego Domu Dziecka. W ciągu 
osiemnastu lat państwo Jaworscy 
przygotowali do dorosłego życia aż 
13 dzieci, dając im dom, ciepło, mi-
łość i poczucie bezpieczeństwa.

Choć formalnie w 1997 r. Rodzin-
ny Dom Dziecka przestał istnieć, 
państwo Jaworscy nie przestali po-
magać. Kontynuowali swoją misję 

jako rodzina zastępcza, wychowując 
kolejne dzieci i wspierając tych, któ-
rzy najbardziej tego potrzebowali. 
Nigdy nie odmawiali pomocy żadne-
mu dziecku potrzebującemu opieki.

Poza pracą z  dziećmi Agnieszka 
Jaworska angażowała się w  liczne 
inicjatywy na rzecz lokalnej spo-
łeczności. Była inicjatorką powsta-

nia klubu dla osób zmagających się 
z chorobami oraz aktywnie działała 
w Kole Związku Emerytów, Renci-
stów i Inwalidów w Zawidzu. Jej za-
angażowanie i otwarte serce sprawi-
ły, że cieszy się ogólnym szacunkiem 
oraz poważaniem mieszkańców.

Długoletnia praca na rzecz dzieci 
i społeczności została doceniona wie-
loma prestiżowymi wyróżnieniami. 
Wśród nich znajdują się m.in.: Zło-
ty Krzyż Zasługi, Krzyż Kawalerski 
Orderu Odrodzenia Polski, Odznaka 
Przyjaciel Dziecka przyznawana przez 
Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, Order 
Serca – Matkom Wsi, Odznaka „Za 
zasługi dla województwa płockiego”, 
Medal Komisji Edukacji Narodowej, 
Nagroda Kuratora Oświaty w Płocku 
(w 1989 i 1995 roku), Tytuł „Zasłużona 
dla Powiatu Sierpeckiego”.

dobro, które zostaje w sercach
Działalność Agnieszki Jaworskiej 

ma wymiar uniwersalny – dawanie 
dzieciom miłości, domu, bezpieczeń-
stwa to wartości, które przekraczają 
granice czasu i miejsca. Swoją pracą 
oraz zaangażowaniem pozostawiła 
niezatarty ślad w sercach wielu ludzi.

– Pani Agnieszka Jaworska dała dom, 
spokojne dzieciństwo, ciepło i miłość 
rodzicielską wielu dzieciom. Dzięki 
przyznaniu tytułu Honorowego Oby-
watela Gminy Zawidz mamy wszyscy 
szansę na wyrażenie jej wdzięczności 
oraz na rozpropagowanie rodzinnej 
pieczy zastępczej. To właśnie takie oso-
by jak pani Agnieszka przypominają, 
że świat zmienia się na lepsze dzięki 
poświęceniu, miłości i otwartości na 
drugiego człowieka – powiedział wójt 
gminy Zawidz Kamil Różański. UG Zawidz

Honorowy Obywatel Gminy Zawidz
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OgłOszenie

Urząd Stanu Cywilnego w Zawidzu informuje, że pary małżeńskie, które 
w 2025 roku będą obchodziły jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego, mogą 

otrzymać medal Prezydenta RP za „Długoletnie pożycie małżeńskie”.
Zgłoszenia należy dokonać pisemnie do dnia 7 lutego 2025 r. Wniosek można 

pobrać ze strony urzędu: https://ug.zawidz.pl/ lub osobiście w urzędzie.
W razie pytań lub wątpliwości prosimy rodziny jubilatów bądź samych 

zainteresowanych o kontakt z Urzędem Stanu Cywilnego w Zawidzu (pokój nr 4) 
lub telefonicznie pod numerem: 24 276-61-60.

Zakończono prace remontowe 
w ramach II etapu modernizacji 
hali sportowej przy Zespole 
Szkół Samorządowych 
w Zawidzu Kościelnym. 

Przeprowadzone działania miały 
na celu poprawę stanu technicznego 
obiektu oraz zwiększenie komfortu 
użytkowników. W ramach realizacji 
zadania wykonano remont dachu, 
trzech szatni, czterech łazienek i łącz-
nika hali. Inwestycja została zrealizo-
wana dzięki wsparciu finansowemu 

Urzędu Marszałkowskiego Woje-
wództwa Mazowieckiego w ramach 
programu „Mazowsze dla sportu 
2024”. Na ten cel przeznaczono kwotę 
298 633,00 zł. Całkowity koszt pro-
jektu wyniósł 455 100,00 zł.

Zmodernizowana hala sportowa 
ma służyć zarówno uczniom Ze-
społu Szkół Samorządowych, jak 
i mieszkańcom gminy Zawidz. Prze-
prowadzone prace znacząco podnio-
sły standard obiektu, który teraz jest 
bardziej funkcjonalny i dostosowany 
do potrzeb użytkowników. UG Zawidz

remont hali sportowej 
w Zawidzu Kościelnym

29 grudnia 2024 roku niezwykły 
jubileusz obchodziła Zofia Grucha-
ła, mieszkanka gminy Zawidz, któ-
ra świętowała swoje 101. urodziny. 
Z  tej wyjątkowej okazji życzenia 
zdrowia, szczęścia, pomyślności 
oraz pogody ducha na kolejne lata 
złożyli jubilatce wójt gminy Za-
widz Kamil Różański oraz prze-
wodniczący Rady Gminy Zawidz 
Mariusz Radecki. Przekazali rów-
nież serdeczne wyrazy wsparcia od 
społeczności lokalnej, podkreślając, 
jak niezwykłym wydarzeniem są 
tak dostojne urodziny. UG Zawidz

Zofia Gruchała 
świętowała 

swoje 101. urodziny
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Kinga Lasek wychowała 
się w Sierpcu. Obecnie jest 
doktorantką w Instytucie 
Technologii w Kitami 
w Japonii. Na święta Bożego 
Narodzenia przyjechała 
do rodzinnego miasta. 
Opowiedziała o swoich 
przeżyciach w Kraju Kwitnącej 
Wiśni.

Proszę opowiedzieć o swoich 
korzeniach. Skąd wzięła się 
pani fascynacja Japonią?
Jestem związana z Sierpcem. Tu 

nadal mieszka moja rodzina. Naj-
pierw uczyłam się w  Szkole Pod-
stawowej nr 3, później w Miejskim 
Gimnazjum. Jestem też absolwent-
ką naszego ogólniaka. Moja fascyna-
cja Japonią zaczęła się oczywiście od 
japońskiej animacji, od komiksów, 
a powoli przerodziła się w zaintere-
sowanie literaturą i  innymi zagad-
nieniami kulturoznawczymi. Już 
w gimnazjum dowiedziałam się, że 
jest taki kierunek studiów jak japo-
nistyka i uznałam, że fajnie byłoby 
go skończyć. Wtedy jakoś nikt nie 
brał tego na poważnie.

A jednak uparła się pani...
Myśl o  studiowaniu japonistyki 

towarzyszyła mi przez cały czas. Na 
maturze zdawałam głównie języki: 
polski, niemiecki i angielski. Doku-
menty składałam też na lingwisty-
kę, tak na wszelki wypadek. Kiedy 
otrzymałam informację, że dostałam 
się na japonistykę na Uniwersyte-
cie Adama Mickiewicza w Poznaniu, 
wybór był oczywisty. Zaczynało ze 
mną 40 osób, ale licencjat ukończy-
ło tylko 16 – tak mi się wydaje. Na 
magisterce było nas jeszcze mniej.

Język japoński jest odmien-
ny od języków słowiańskich 
i tych znanych nam z kultury 
europejskiej. Czy trudno jest 
się go nauczyć?
Tak, jest odmienny. Zawsze po-

wtarzam, że nauka języka to nie 
kwestia tego, czy jest trudny, czy 
łatwy – to bardziej kwestia czasu 
i zaangażowania. Poznanie nowego 
języka przypomina trochę opiekę 
nad małym dzieckiem, które potrze-
buje uwagi i troski. Język japoński, 
ze względu na swój obcy dla nas sy-
stem pisma, wymaga jeszcze więk-
szej pielęgnacji i stałego kontaktu.

A jakie było pani pierwsze 
zaskoczenie przy zetknięciu 
się z tym językiem?
Byłam trochę samoukiem, więc 

brzmienie języka nie było dla mnie 
obce. Zaskoczyło mnie jednak to, 
jak bardzo japoński jest różnorod-
ny pod względem formalności wy-
powiedzi. Japończycy przywiązują 
do tego ogromną wagę, dlatego 

trzeba wiedzieć, jak zwracać się do 
różnych osób w hierarchii. To jest 
zupełnie inne od tego, do czego je-
steśmy przyzwyczajeni w Europie. 
Oba te obszary – język formalny 
i nieformalny – koegzystują, a my 
musimy dostosować się do kon-
tekstu. Inaczej powiemy coś szefowi 
czy dyrektorowi, a inaczej koleżance 
lub koledze.

Jak to się stało, że zamieszka-
ła pani w Japonii?
Moja pierwsza wizyta w  Japonii 

odbyła się na przełomie 2018 i 2019 
roku – pojechałam tam na staż. Bar-
dzo mi się podobało. Kiedy zrobi-
łam magisterkę, uznałam, że fajnie 
byłoby zrobić coś więcej i  rozpo-
cząć doktorat. Miałam też trochę 
szczęścia do ludzi – do osób, które 
poznałam wcześniej w Japonii. Tak 
się złożyło, że akurat profesor szukał 
doktorantów i zapytał, czy byłabym 
zainteresowana. Było z  tym sporo 
formalności, ale udało się.

Dostałam stypendium MEXT, któ-
re jest odpowiednikiem naszego Mi-
nisterstwa Nauki i Kultury. Na po-
czątku przez pół roku pracowałam 

jako badaczka – był to okres przej-
ściowy, podczas którego mogłam się 
dokształcić w różnych obszarach, nie 
tylko językowych, ale także związa-
nych z kulturą japońską. Od kwiet-
nia 2024 roku oficjalnie rozpoczę-
łam studia doktoranckie na Kitami 
Institute of Technology, czyli w In-
stytucie Technologii w Kitami.

Czego dotyczą pani badania?
Bardzo zależało mi, żeby kontynu-

ować przygodę z językiem i kulturą 
japońską, a jednocześnie połączyć to 
z charakterem uczelni, czyli Instytu-
tem Technologii, który jest trochę 
jak nasza Politechnika. Zajmuję się 
dziedziną zwaną przetwarzaniem 
języka naturalnego – to obszar na 
pograniczu sztucznej inteligencji, 
języka i  lingwistyki. Postanowiłam 
skupić się na japońskich dialektach, 
co sprawia mi ogromną frajdę. Dzię-
ki temu mogę wykorzystywać wie-
dzę, którą już mam, a jednocześnie 
odkrywać coś zupełnie nowego. 
Dokształcam się również w obsza-
rach dla mnie nowych, takich jak 
sztuczna inteligencja, informatyka 
czy programowanie.

Gdzie pani mieszka?
W  Kitami, mieście w  północnej 

części Japonii, na wyspie Hokkai-
do. Jest wielkości Płocka. Niedaleko 
znajduje się Sapporo, które Polacy 
kojarzą ze skoków narciarskich. 
Sama byłam tam w 2019 roku na 
zawodach, podczas których Kamil 
Stoch wywalczył drugie miejsce.

Mieszkam w małym mieszkaniu, 
które ma około 30 metrów kwadra-
towych.

Czy, jak na japońskie warunki, 
to duże mieszkanie?
Jeśli chodzi o  aglomeracje miej-

skie, takie jak Tokio, to faktycznie 
uchodziłoby za duże. Ale na szczęś-
cie mieszkam w Kitami, gdzie stan-
dard mieszkań jest zupełnie inny. 
To trochę inna Japonia niż ta zna-
na z przekazów medialnych. Zawsze 
polecam ludziom, żeby zobaczyć coś 
poza turystycznym szlakiem.

Jak wygląda pani przecięt-
ny dzień?
To zależy, czy idę na uczelnię, czy 

do pracy. Dorabiam, ucząc dzie-
ci języka angielskiego. To bardzo 

fajne zajęcie, bo mogę rozmawiać 
z  dziećmi po japońsku, ucząc ich 
jednocześnie angielskiego. Czasami 
w ciągu dnia operuję trzema języka-
mi jednocześnie!

Większość czasu spędzam na 
uczelni. Mam zasadę, że nie uczę się 
w domu – pracuję w laboratorium, 
gdzie każdy z nas może przebywać, 
prowadzić badania, odpoczywać czy 
napić się kawy. Spotykamy się tam 
również cyklicznie z promotorem, by 
opowiedzieć, co zrobiliśmy w danym 
tygodniu, albo umawiamy się z nim 
na indywidualne spotkania.

Na studiach doktoranckich zajęć 
jest stosunkowo niewiele, co pozwa-
la mi dostosować ich częstotliwość 
i harmonogram do moich potrzeb. 
Na przykład ostatni kwartał, czyli 
mikrosemestr, zaplanowałam tak, 
że nie miałam żadnych zajęć, kie-
dy wiedziałam, że będę wracała do 
Polski albo spodziewałam się gości 
w Japonii. 

Duży nacisk kładzie się tu na ba-
dania, pisanie tekstów naukowych 
i  udział w  konferencjach – to są 
główne priorytety.

Uczelnia jest bardzo przychylna 
studentom z zagranicy. Organizują 
dla nas specjalne wydarzenia, któ-
re pomagają lepiej poznać kulturę 
japońską, co jest naprawdę świetne.

Czy jadąc do Japonii, miała 
pani już jakieś wyobrażenie 
o tym kraju?
Generalnie tak, chociaż zdobyłam 

już trochę nowych doświadczeń. 
Kiedy byłam na dziewięciomie-
sięcznym stażu w ramach praktyk 
studenckich, uczelnia zapewniała 
nam wsparcie. Byliśmy wtedy trak-
towani trochę jak dzieci, którymi 
ktoś się musi zająć.

Zapewniono nam akademik i inne 
udogodnienia. Teraz jednak większość 
spraw związanych z mieszkaniem mu-
siałam załatwiać sama. Uczelnia ofe-
ruje pewną pomoc, ale jest ona bar-
dzo ograniczona. Mam o wiele łatwiej 
niż studenci, którzy przyjechali i znają 
jedynie podstawy języka japońskiego 
lub nie znają go wcale.

Czy dużo Polaków mieszka 
w Japonii?
Tak, w  Japonii mieszka całkiem 

sporo Polaków. Są tu również polscy 
profesorowie, a w Tokio działa po-
lonistyka. Oprócz tego, przyjeżdża 
coraz więcej studentów na wymia-
ny akademickie.

W ostatnich latach Japonia stała 
się bardzo popularnym kierunkiem 
turystycznym, co doprowadziło do 
prawdziwego boomu. Typowo tury-
styczne miejsca kwitną, ale jedno-
cześnie bywają zatłoczone, co może 
być przytłaczające. W  listopadzie 
miałam okazję spotkać w Kioto parę 
Polaków, którzy byli tu jako turyści.

doktorat, kultura i życie w Kraju Kwitnącej Wiśni. 
Sierpczanka podbija Japonię

Góra Fudżi, fot. arch. prywatne
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Jakie skojarzenia z Polską 
mają Japończycy?
Pierwszym skojarzeniem Ja-

pończyków z  Polską jest zawsze 
Fryderyk Chopin. Niektórzy wie-
dzą również, że Mikołaj Kopernik 
pochodził z Polski. Coraz bardziej 
rozpoznawalny jest także Robert Le-
wandowski.

A próbowała pani uczyć ko-
goś języka polskiego?
Uczę Japończyków prostych słów, 

takich jak „dzień dobry” czy „dzięku-
ję”. Uczelnia, na której obecnie pra-
cuję, współpracuje z dwiema polskimi 
uczelniami – jedną w Poznaniu i dru-
gą w Krakowie. Często spotykam ja-
pońskich studentów, którzy wracają 
z Polski. Choć większość z nich komu-
nikuje się głównie po angielsku, znają 
podstawy języka polskiego.

Czasami na korytarzu mijam Ja-
ponkę, która z uśmiechem mówi do 
mnie „dzień dobry” w bardzo miękki, 
specyficzny sposób. Lubię jej akcent.

Czy przyzwyczaiła się pani już 
do japońskiego jedzenia?
Uwielbiam sushi, zwłaszcza na 

Hokkaido – wyspie, na której miesz-
kam. To właśnie tutaj są najświeższe 
ryby. Nawet goście z mojej rodziny 
czy przyjaciele, którzy do tej pory 
nie byli przekonani do sushi, musieli 
przyznać, że smakuje wyśmienicie. 
Świeża ryba naprawdę robi różnicę 
– rozpływa się w ustach.

Od czasu do czasu przygotowuję 
sobie polskie jedzenie. Kiedyś zro-
biłam placki ziemniaczane i poczę-
stowałam nimi znajomą Japonkę. 
Zrobiły furorę.

Polacy przede wszystkim 
chwalą się pierogami, nie sły-
szałam jeszcze, żeby i placka-
mi ziemniaczanymi...
Prawda? Japończycy znają pierogi. 

Gorzej, jak im się mówi, że można 
je też zjeść z owocami, na słodko. To 
jest coś dla nich nie do końca wy-
obrażalnego. Podobnie makaron 
z truskawkami jest dla nich czymś 
zupełnie abstrakcyjnym.

A za jakimi potrawami 
pani tęskni?
Tęsknię za prostymi, polskimi 

daniami. Ostatnio marzyła mi się 
ogórkowa, a  wcześniej krupnik. 
Brakuje mi też polskiego pieczywa. 
Wprawdzie w Japonii są piekarnie 
i czasami można trafić na całkiem 
smaczne pieczywo, ale w większo-
ści Japończycy kojarzą chleb z bia-
łym, amerykańskim bochenkiem 
i to można kupić w sklepach. Żeby 
znaleźć coś, co przypomina polski 
chleb, trzeba poszukać profesjonal-
nej piekarni – czasem pozwalam so-
bie na taki zakup.

W  sklepach można natomiast 
znaleźć produkty polskich firm, 
takie jak jeżyki czy czekoladki. Cie-
kawostką jest to, że mimo iż Wedel 
należy do koncernu japońsko-kore-
ańskiego, nie udało mi się trafić na 
jego produkty w Japonii.

O Japonii mówi się „Kraj 
Kwitnącej Wiśni”. Czy faktycz-
nie zasłużenie?
Japończycy są bardzo przywiąza-

ni do zmieniających się pór roku. 
Na wiosnę szczególnie się czeka, 
zwłaszcza na mojej wyspie, gdzie 
przez długi czas jest zimno i  leży 
śnieg. Kwiaty wiśni są symbolem 
wiosny, dlatego Japończycy chęt-
nie odwiedzają ogrody kwitnących 
drzew i robią zdjęcia.

Sakura, czyli kwiat wiśni, jest 
obecna w  sztuce i  literaturze. Te 
delikatne płatki często symbolizują 
przemijanie życia i piękna.

A jaki jest stosunek do ko-
biet? 
Osobiście nie odczuwam dużych 

różnic w traktowaniu kobiet, choć 
muszę przyznać, że jestem osobą 
dość bezpośrednią, co często zaska-
kuje i peszy Japończyków. W Japonii 
wiele rzeczy mówi się w sposób za-
woalowany, a ja mówię wprost i do-
datkowo w ich języku, co początko-
wo bywa dla nich szokiem. Z czasem 
jednak ci, którzy współpracują ze 
mną w laboratorium, przyzwycza-
jają się do tego stylu. Wydaje mi się, 
że uczymy się od siebie nawzajem.  

Jednym ze skutków wzrastają-
cej aktywności zawodowej kobiet 
w  Japonii jest spadek liczby uro-
dzeń. Kobiety obawiają się, że po 
urodzeniu dzieci i  zawarciu mał-
żeństwa utracą swoją niezależność. 
Społeczeństwo japońskie szybko się 
starzeje, co staje się poważnym wy-
zwaniem dla kraju.

Właśnie obchodziliśmy święta 
Bożego Narodzenia. Czy w Ja-
ponii są one znane?
Boże Narodzenie w  Japonii ma 

przede wszystkim bardzo komercyj-
ny charakter. Japończycy uwielbiają 
świąteczne iluminacje i dekoracje. 
Podobnie jak w  Polsce, miasta są 
przystrajane, a  czasem organizuje 
się specjalne ogrody świateł. W tym 
czasie można usłyszeć także piosen-
ki świąteczne.

Boże Narodzenie nie ma jednak 
dla Japończyków wymiaru religij-
nego. Znacznie większe znaczenie 
rodzinne ma dla nich sylwester 
i  Nowy Rok, który w  Japonii jest 
czasem oczyszczenia. Ta tradycja 
wywodzi się z buddyzmu.

Japonia słynie z trzęsień 
ziemi. Czy miała pani okazję 
go doświadczyć?
Mam to szczęście, że na północnej 

wyspie, gdzie mieszkam, trzęsie-
nia zdarzają się rzadko, co bardzo 
mnie cieszy. Myślę, że moja rodzi-
na w Polsce także jest dzięki temu 
spokojniejsza. Przeżyłam trzęsienie 
ziemi, przypominało to trochę scenę 
z filmu. Siedziałyśmy z koleżankami, 
gdy nagle wszystkie telefony wydały 
alarmujące dźwięki. Dosłownie kil-
ka sekund później budynek zaczął 
się lekko bujać. To nie było duże 
trzęsienie – nic nie spadało – ale 
było odczuwalne. Znajomy z Polski, 
który mieszka w Sapporo na jedena-
stym piętrze, mówił, że na wyższych 
piętrach takie wstrząsy są znacznie 
bardziej zauważalne.

Czy chciałaby pani zostać na 
stałe w Japonii?
To pytanie słyszę bardzo często 

i szczerze mówiąc, nie mam na nie 
jednoznacznej odpowiedzi. Nie 
miałabym nic przeciwko temu, aby 
zostać, ale równie dobrze mogła-
bym wrócić do Polski. Nigdzie nie 
jest idealnie – w Japonii jest wiele 
rzeczy, które mi się podobają, ale są 
też takie, które mnie zniechęcają. 
Jednym z  trudniejszych aspektów 
jest japońska etyka pracy, która dla 
wielu osób jest powodem, by nie 
wiązać życia z tym krajem.

Kończąc doktorat, będę musiała 
podjąć decyzję, co dalej – gdzie pra-
cować i w jakiej roli. Nie ukrywam, 
że ponieważ na północy jestem już 
po raz drugi, to chętnie przenio-
słabym się na południe. Na razie 
jednak nie planuję tego zbyt inten-
sywnie, ale już teraz wiem, że moje 
serce będzie zawsze trochę w Polsce, 
a trochę w Japonii.

Dziękuję za rozmowę.
Anna Matuszewska

Kioto jesienią. W tle Kinkaku-ji (Złoty Pawilon), fot. arch. prywatne

Widok na Sapporo ze skoczni narciarskiej Ōkurayama, fot. arch. prywatne
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Po raz czwarty szkolne kluby 
wolontariatu wszystkich 
szkół podstawowych z terenu 
gminy Sierpc zorganizowały 
akcję charytatywną „Wigilijna 
paczka dla dzieciaczka”, 
podczas której przygotowano 
prezenty dla najmłodszych.

Aby zebrać fundusze na zakup 
świątecznych prezentów, już od 

listopada w szkołach organizowa-
no akcje charytatywne, takie jak 
kawiarenki dobroci, kiermasze 
ozdób choinkowych, maskotek oraz 
warsztaty ozdób świątecznych. Po-
zyskano również sponsorów wśród 
lokalnych przedsiębiorców. Dzięki 
zebranym środkom i hojności ludzi 
dobrego serca przygotowano 26 
paczek dla dzieci z  gminy Sierpc 
o łącznej wartości niemal 12 000 zł. 

W paczkach znalazły się karty poda-
runkowe, zabawki, ubrania, słody-
cze i inne upominki.

– Dziękujemy wszystkim zaan-
gażowanym uczniom, rodzicom, 
nauczycielom oraz darczyńcom za 
bezinteresowną pomoc i nieocenio-
ne wsparcie. Cieszymy się, że wśród 
nas jest tylu ludzi dobrej woli, wraż-
liwych na potrzeby innych – powie-
dzieli organizatorzy akcji.  UG Sierpc

Wigilijna paczka dla dzieciaczka 

W Szkole Podstawowej 
w Borkowie Kościelnym odbyła 
się „Olimpiada zdrowia klas II” 
pod honorowym patronatem 
wójta gminy Sierpc Krzysztofa 
Korpolińskiego. Wydarzenie 
zorganizowano w ramach 
realizowanego projektu 
edukacyjnego „Zdrowo jem, 
więcej wiem”. 

Głównym celem akcji jest promo-
wanie zdrowego stylu życia, zapo-
znanie dzieci z poziomami piramidy 
zdrowia oraz zasadami tworzenia 
zdrowego ,,talerza”. Projekt eduka-
cyjny realizowany jest pod honoro-
wym patronatem Ministra Edukacji 
oraz Narodowego Instytutu Zdrowia 
Publicznego. Olimpiada zdrowia była 
podsumowaniem wszystkich działań 

związanych z realizacją przedsięwzię-
cia. Dyrektor szkoły Tomasz Zieliń-
ski oraz radna Powiatu Sierpeckiego 
Małgorzata Korpolińska powitali 
wszystkich gości i zaprosili do wspól-
nej zabawy. Do rywalizacji w Olimpia-
dzie zdrowia zgłosiło się sześć szkół 
z  powiatu sierpeckiego. Uczestnicy 
brali udział w konkurencjach spor-
towych i  edukacyjnych. Zwyciężyła 
Szkoła Podstawowa nr 2 w Sierpcu, 

drugie miejsce zajęła Szkoła Podsta-
wowa nr 3 w Sierpcu, trzecie – Szkoła 
Podstawowa w Borkowie Kościelnym, 
czwarte – Szkoła Podstawowa w Go-
leszynie, piąte – Szkoła Podstawowa 
w Bledzewie, szóste – Szkoła Podsta-
wowa w Sudragach. Uczniowie zostali 
nagrodzeni pucharami, dyplomami 
i  pamiątkowymi medalami. Każdy 
z uczestników otrzymał zdrowe prze-
kąski. SP Borkowo Kościelne

Olimpiada zdrowia w Borkowie Kościelnym

Jednostka Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Goleszynie 
wzbogaciła się o nowy sprzęt 
specjalistyczny, który wesprze 
działania ratowniczo-gaśnicze.

16 grudnia 2024 roku sprzęt zaku-
piony dla OSP Goleszyn w  ramach 
zadania „OSP – edycja 2024” przeka-
zali reprezentujący Marszałka Woje-
wództwa Mazowieckiego wicestarosta 
sierpecki Piotr Rzeszotarski oraz wójt 
gminy Sierpc Krzysztof Korpoliński. 
W imieniu druhów odebrali go radny 
Tomasz Dudkiewicz oraz przedstawi-
ciel OSP Dawid Grzywaczewski. 

Koszt zadania wyniósł 44 742,48 zł, 
z czego 20 000 zł pochodziło z do-
tacji Sejmiku Województwa Mazo-
wieckiego, a 24 742,48 zł stanowił 
wkład własny Gminy Sierpc.

Nowy sprzęt wzmocni potencjał 
ratowniczy jednostki i  zwiększy 
skuteczność działań ratowniczo-
-gaśniczych. UG Sierpc

Nowy sprzęt dla OSP Goleszyn 
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ul. Lipowa 5a, 09-227 Szczutowo, tel.: 24  276 71 67, Fax: 24  276 71 96, e-mail: gmina@szczutowo.pl

 Szkoła Podstawowa 
w Szczutowie
ul. Lipowa 2

09-227 Szczutowo
tel.: 24 176 71 70

e-mail: spszczutowo@wp.pl

Gminna Biblioteka 
Publiczna w Szczutowie

ul. Lipowa 2
09-227 Szczutowo
tel.:  24 267 23 89

e-mail: biblioteka@szczutowo.pl

Szkoła Podstawowa 
w Gójsku

ul. Lipnowska 3B
09-227 Szczutowo
tel.: 24  276 81 95

e-mail: szkolagojsk@wp.pl

Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Szczutowie

ul. Lipowa 9
09-227 Szczutowo
tel.: 24 276 71 90

e-mail: gops-szczutowo@tlen.pl

Urząd Gminy w Szczutowie

Filia w Gójsku
Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Szczutowie
ul. Lipnowska 16, 09-227 Szczutowo

tel. 535 115 794
e-mail: biblioteka.filiagojsk@wp.pl
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I Mikołajkowy Turniej Halowy 
Piłki Nożnej pod patronatem 
Wójt Gminy Szczutowo 
dostarczył wielu sportowych 
emocji zawodnikom 
i kibicom. Poziom był 
bardzo wyrównany, a o tym, 
kto zostanie zwycięzcą, 
zadecydowały rzuty karne.

Organizatorami turnieju byli 
wiceprzewodniczący Rady Gmi-
ny Szczutowo Marek Kopyciński 
i  prezes OSP Mierzęcin Mariusz 
Klimek. W zawodach wzięło udział 
dziewięć drużyn, które w elimina-
cjach podzielono na dwie grupy. 
Dwa najlepsze zespoły uzyska-
ły awans do kolejnej fazy gier. 
W pierwszym półfinale OSP Gójsk 
pokonała w rzutach karnych FC Pą-
czuszki, w drugim piłkarze Oldboys 
byli lepsi od Starej Woli. Tuż przed 
końcem finałowego spotkania na 
prowadzenie wyszła drużyna Old-
boys, ale druhowie z  Gójska nie 
dali za wygraną i doprowadzili do 
remisu. W rzutach karnych więcej 
szczęścia miał zespół OSP i  to on 
został pierwszym zwycięzcą Miko-
łajkowego Turnieju. Drugie miejsce 

zdobyła drużyna Oldboys, trzecie FC 
Pączuszki Dąbkowa Parowa, czwar-
te Stara Wola, piąte OSP Podlesie, 
szóste OSP Mierzęcin, siódme De-
besta Szczutowo, ósme FC Szczu-
towo, dziewiąte Agnieszkowo Gra.

Najlepszym zawodnikiem turnieju 
został Kacper Czachorowski, najlep-
szym bramkarzem Kamil Podlaski, 
najlepszym młodzieżowcem Antoni 
Kępczyński, najlepszym młodzieżo-
wym bramkarzem Michał Narewski.

Puchary wszystkim drużynom 
wręczyli radny Rady Powiatu Sier-
peckiego Dariusz Lazarowski, prze-
wodniczący Rady Gminy Szczutowo 
Józef Topolewski, wiceprzewodni-
czący Rady Gminy Szczutowo Ma-
rek Kopyciński oraz zastępca wój-
ta Renata Lazarowska. Dla trzech 
najlepszych drużyn były też nagrody 
pieniężne. Oldboys przekazali swo-
ją wygraną na rzecz Domu Dzieci 
w Szczutowie.

– Dziękujemy wicestaroście sier-
peckiemu Piotrowi Rzeszotarskie-
mu, wójt gminy Szczutowo Anecie 
Ruszkowskiej, radnym powiatowym 
i gminnym oraz wszystkim, którzy 
wsparli nas w organizacji turnieju 
– powiedział Marek Kopyciński. M

mikołajkowy turniej piłki nożnej

Szkoła Podstawowa 
w Szczutowie uczestniczy wraz 
z partnerami z Turcji, Chorwacji, 
Portugalii, Czech i Bułgarii 
w projekcie Partnerstwa 
współpracy KA220 „Dear 
Future: Dream, Engage, Act & 
React 4 the future”. W ramach 
przedsięwzięcia odbyła się 
konferencja na temat sztucznej 
inteligencji.

Spotkanie odbyło się w  Centrum 
Kultury i  Sztuki w  Sierpcu. W  wy-
darzeniu wzięli udział m.in. senator 
Waldemar Pawlak, wicestarosta Piotr 
Rzeszotarski, członek Zarządu Powia-
tu Sierpeckiego Mariusz Olewnik oraz 
wójt gminy Szczutowo Aneta Rusz-
kowska. Na konferencji obecni byli 
również nauczyciele i  uczniowie ze 
szkół z terenu powiatu sierpeckiego. 
Spotkanie otworzyła dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Szczutowie Monika 
Kordyzon, która przybliżyła założe-
nia projektu finansowanego przez 
Unię Europejską.

– Sztuczna inteligencja ma poma-
gać, a nie zastępować człowieka. Po-
stęp technologiczny jest nieuniknio-

ny, dlatego musimy nie tylko nadążać 
za zmianami, ale także je zrozumieć 
i wykorzystać w odpowiedzialny spo-
sób. Warto zaprzyjaźnić się z AI. Dziś 
nauczyciele nie tylko uczą, ale sami 
ciągle się uczą – podkreśliła dyrektor.

Projekt „Dear Future” koncentruje 
się na wykorzystaniu sztucznej inte-
ligencji w  edukacji najmłodszych 
dzieci w wieku od 3 do 6 lat. W ra-
mach przedsięwzięcia stworzono no-
watorski program nauczania, oparty 
na AI, a  nauczyciele zostali objęci 
specjalnym kursem, dostępnym na 
platformie internetowej. Dzięki temu 
mogą poznać innowacyjne metody 
dydaktyczne i  techniki pracy z wy-
korzystaniem nowych technologii. 
Oprócz tego opracowano bogate 

materiały audiowizualne, wspiera-
jące proces nauczania.

Konferencję zakończyła ożywiona 
dyskusja na temat roli sztucznej in-
teligencji we współczesnym świecie. 
Uczestnicy podkreślali, że choć AI sta-
nowi ogromne wsparcie, nie może za-
stąpić człowieka, jego zdolności empa-
tii czy kreatywności. Wszyscy zgodzili 
się, że kluczem do sukcesu jest mądre 
i świadome korzystanie z technologii.

Każdy z  uczestników konferencji 
otrzymał certyfikat. Wydarzenie było 
ważnym krokiem w rozwoju edukacji 
opartej na nowoczesnych narzędziach 
i inspiracją do dalszego poszukiwania 
sposobów na efektywne wykorzysta-
nie sztucznej inteligencji w  pracy 
z dziećmi. M.

Konferencja na temat sztucznej inteligencji

17 grudnia 2024 r. Gmina 
Szczutowo podpisała umowę 
na odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych.

Podobnie jak w  latach ubiegłych, 
również w 2025 roku usługa ta będzie 
świadczona przez firmę Ecovir Sp. 
z o.o. z Grabówca, która została wyło-
niona w drodze przetargu. Szacunkowe 
wynagrodzenie wykonawcy za realiza-
cję przedmiotu umowy w okresie od 
1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 
r. wynosi 1 031 654,88 zł brutto.

W 2025 roku po raz pierwszy dla 
mieszkańców zostanie zorganizo-
wany odbiór odpadów wielkogaba-
rytowych, elektrycznych i  elektro-

nicznych w formie mobilnej zbiórki 
odpadów sprzed nieruchomości. 
Akcja ta odbędzie się raz w roku.

Szczegółowe harmonogramy dla 
poszczególnych miejscowości zosta-

ną przekazane mieszkańcom przez 
wykonawcę. Będą one również do-
stępne na stronie internetowej Gmi-
ny Szczutowo pod adresem: https://
szczutowo.pl/. UG Szczutowo

Odbiór śmieci komunalnych



12

Klub malucha w rościszewie 
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im. Fryderyka Chopina 

fax. (24) 276 79 08

w Rościszewie

tel. (24) 276 79 08

ul. Reymonta 4, 
09-204 Rościszewo, 

lukomie@poczta.onet.pl

tel. 24 2764024, 

splukomie.superszkolna.pl

Szkoła Podstawowa 

fax. 24 2764360,
e-mail: 

w Łukomiu
Łukomie 53 A, 
09-204 Rościszewo

ul. Jana Pawła II 6, 

im. Tadeusza 
Opieki Zdrowotnej 
w Rościszewie

zoz.rosciszewo@wp.pl 
fax. (24) 276 40 14
tel. (24) 276 40 14

Godziny otwarcia: 8–18.

Szkoła Podstawowa 

09-204 Rościszewo

Kościuszki 

tel. (24) 276 40 83

7.00 –15.00 

w Rościszewie 
Pomocy Społecznej 

Godziny otwarcia: 7.00 –15.00 

Publiczny Zakład 

ul. Armii Krajowej 13, 
09-204 Rościszewo

Gminny Ośrodek 

fax. (24) 276 40 79

Samodzielny 

Pn. - śr.: 7 – 15,

Gminna Biblioteka 
Publiczna w Rościszewie 
ul. Wyszyńskiego 2, 

Gminna Biblioteka 
Publiczna w Rościszewie  
Filia w Łukomiu

gbiblioteka@wp.pl

czw. 7 – 17, pt. 11 – 17

Łukomie 29, 09-204 Rościszewo

Godziny otwarcia: 

09-204 Rościszewotel. (24) 276 40 74
tel: (24) 276 78 09fax. (24) 276 42 01
Godziny otwarcia: 

Urząd Gminy w Rościszewie
ul. Armii Krajowej 1, 09-204 Rościszewo, 

Godziny otwarcia: 7.00-15.00
tel.: (24) 276 40 76, fax.: (24) 276 42 01, 

e-mail: gmina@rosciszewo.pl

sekretariat.sprosciszewo
@gmail.com

sekretariat@gops-rosciszewo.pl

Dzieci z oddziałów 
przedszkolnych oraz klas 
I-III Szkoły Podstawowej 
w Rościszewie wzięły udział 
w ogólnopolskiej akcji z okazji 
Międzynarodowego Dnia Osób 
z Niepełnosprawnościami.

Podczas wydarzenia dzieci wspól-
nie ćwiczyły, bawiły się i podejmo-
wały specjalne wyzwania sporto-
we. Wyjątkowość zajęć podkreśliła 
obecność paraolimpijki Katarzyny 
Kozikowskiej, która poprowadziła 
ćwiczenia i zainspirowała najmłod-
szych do aktywności fizycznej.

Wydarzenie było wspaniałą oka-
zją do promowania ruchu i zdrowia, 
a także uwrażliwienia dzieci na po-
trzeby osób z niepełnosprawnościa-
mi. Pokazano, że sport łączy wszyst-
kich – niezależnie od ograniczeń.

Najmłodsi uczniowie wzięli udział 
w konkursie towarzyszącym wyda-
rzeniu, w którym zdobyli bon o war-
tości 2100 zł na zakup sprzętu spor-
towego.

 SP Rościszewo

InteGrAcyjny WF – Świąteczna misja! 

Urząd Stanu Cywilnego w Rościszewie zwraca się z prośbą do par małżeńskich, 
które w 2025 roku będą obchodziły jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego, 

a zawarły związek małżeński w innym urzędzie niż USC w Rościszewie i przeżyły 
w jednym związku małżeńskim 50 lat. Pary te, zgodnie z obowiązującym prawem, 

mogą ubiegać się o medal Prezydenta RP za „Długoletnie Pożycie Małżeńskie”. 
Zgłoszenia należy dokonać w formie pisemnej. Wniosek oraz zgoda na prze-

twarzanie danych osobowych są dostępne do pobrania na stronie http://www.
rosciszewo.bip.org.pl w zakładce „Jak załatwić sprawę” – Karty Usług.

Urząd Stanu Cywilnego w Rościszewie nie dysponuje danymi na temat osób, 
które zawierały związek małżeński w innej miejscowości, a obecnie mieszkają 
na terenie gminy Rościszewo. Trudno jest również dotrzeć do osób kilkakrotnie 

zmieniających adres zamieszkania w ciągu ostatnich 50 lat.
Prosimy zatem rodziny jubilatów, bądź samych zainteresowanych o kontakt 

z Urzędem Stanu Cywilnego w Rościszewie, pokój nr 5, w godzinach 7:00–15:00, 
do dnia 14 lutego 2025 roku. W celu uzyskania szczegółowych informacji prosimy 

dzwonić pod numer 24 276-40-76 wew. 33 – Elżbieta Zielińska. 

OgłOszenie

19 grudnia w Szkole 
Podstawowej w Rościszewie 
odbyły się jasełka, które 
wprowadziły uczestników 
w prawdziwie świąteczny nastrój.

Występ przygotowali uczniowie klas 
II i III, wspierani przez szkolny chór 
Canto, a ich zaangażowanie i talent 
wzbudziły zachwyt wśród zgromadzo-
nych gości. Młodzi artyści przenieśli 
widzów do Betlejem, prezentując 
historię narodzin Jezusa z niezwykłą 
pasją i radością. Kolędy oraz pasto-
rałki w wykonaniu chóru Canto dały 
przedstawieniu szczególną oprawę, 
podkreślając piękno bożonarodze-
niowego przesłania.

Na widowni zasiedli wyjątkowi go-
ście, w tym przedstawiciele Urzędu 
Gminy, ksiądz proboszcz, rodzice. Ich 
obecność podkreśliła wagę tego wyda-
rzenia w życiu szkolnej społeczności.

Szczególne podziękowania należą się 
uczniom oraz nauczycielom, którzy po-
święcili czas i energię, by przygotować 
to niezapomniane widowisko. Dzięki 

ich zaangażowaniu wszyscy obecni mo-
gli poczuć prawdziwego ducha świąt, 
na nowo odkrywając piękno tradycji 
Bożego Narodzenia. SP Rościszewo

Szkolne jasełka w rościszewie

Gmina Rościszewo otrzyma 
dofinansowanie na utworzenie 
„Klubu Malucha w Rościszewie” 
w ramach programu „Aktywny 
Maluch 2022-2029”.

Środki w kwocie 1 028 041,60 zł po-
chodzą z funduszy Unii Europejskiej 

w ramach realizacji Krajowego Planu 
Odbudowy. Dzięki dofinansowaniu 
powstanie 15 miejsc dla dzieci do 3 lat.

Realizacja zadania obejmie przy-
stosowanie zakupionej w Rościsze-
wie nieruchomości poprzez adapta-
cję pomieszczeń w celu utworzenia 
klubu dziecięcego. W  budynku 

planuje się stworzenie dwóch sal 
pobytu dziennego, pomieszczeń 
higieniczno-sanitarnych, pomiesz-
czenia do rozładunku i dystrybucji 
posiłków, zmywalni, szatni oraz 
pomieszczenia porządkowego. Za-
gospodarowany zostanie również 
teren wokół budynku. UG Rościszewo
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W niedzielne popołudnie, 
22 grudnia 2024 r., już po 
raz dziewiąty wspólnie 
kolędowano w gminie 
Mochowo. Wśród obecnych 
gości i mieszkańców, w hali 
przy Szkole Podstawowej im. 
Jana Pawła II w Mochowie, 
wyczuwalny był duch 
zbliżających się świąt Bożego 
Narodzenia. 

Wspólne kolędowanie rozpoczęła 
gościnnie występująca Lena Gą-
siorowska, mieszkanka gminy oraz 
wychowanka Ogniska Pracy Poza-
szkolnej w Sierpcu. Przy akompa-
niamencie Igora Kalinowskiego 
– nauczyciela wokalu oraz emisji 
głosu z OPP w Sierpcu, zaśpiewała 
utwór „Z kopyta kulig rwie” zespo-
łu Skaldowie, a następnie zagrała na 
skrzypcach dwie wyjątkowe kolędy: 
staropolską kołysankę „Mizerna Ci-
cha” oraz jedną z najpiękniejszych 
i najbardziej znanych polskich ko-
lęd – „Pójdźmy wszyscy do stajen-
ki”. Wójt gminy Mochowo Zbigniew 
Kopczyński przywitał przybyłych 
gości i  wszystkich mieszkańców, 
a  radny Gminy Mochowo Jacek 
Wiśniewski przeczytał fragment 
Ewangelii. 

Harcerze z 2. Drużyny Harcerskiej 
„Wataha” z  Mochowa przekazali 
wójtowi Betlejemskie Światło Po-
koju. Światło trafiło do przedsta-
wicieli różnych grup społecznych, 
w  tym samorządu powiatowego 
i gminnego, sołtysów, szkół, dzieci 
i młodzieży, pomocy społecznej, bi-
blioteki, seniorów, straży, orkiestry, 
policji, a  także posłanki na Sejm 
RP Wioletty Kulpy. Zostało rów-
nież przekazane gościom z Ogniska 

Pracy Pozaszkolnej w Sierpcu oraz 
Powiatowego Domu Dzieci w Szczu-
towie. Następnie wójt oraz posłanka 
Wioletta Kulpa złożyli wszystkim 
życzenia świąteczne.

Przy dźwiękach nastrojowej mu-
zyki wszyscy zebrani przełamali 
się tradycyjnie opłatkiem. Podczas 
spotkania nie zabrakło wspólnego 
śpiewania kolęd z  chórem „Złota 
Jesień” i  dziećmi ze Szkoły Pod-
stawowej im. Powstańców Stycz-
niowych w Ligowie. Wiele radości 
zgromadzonym dostarczyły wystę-
py grup tanecznych, działających 
przy Gminnej Bibliotece Publicz-
nej w Mochowie. Podczas spotkania 
można było usłyszeć także kolędy 

w wykonaniu Orkiestry Dętej z Bo-
żewa. Niespodzianką dla najmłod-
szych była wizyta Mikołaja z wor-
kiem pełnym słodyczy. 

Podczas kolędowania wręczono 
nagrody za udział w konkursie na 
„Najpiękniejszą kartkę bożonaro-
dzeniową” zorganizowanym przez 
Wójta Gminy Mochowo oraz Gmin-
ną Bibliotekę Publiczną w Mocho-
wie pod patronatem honorowym 
Starosty Sierpeckiego.  

Na zakończenie uczestnicy wyda-
rzenia delektowali się tradycyjnymi 
potrawami wigilijnymi przygotowa-
nymi przez Koła Gospodyń Wiej-
skich z gminy Mochowo.

UG Mochowo

Wspólne kolędowanie w gminie mochowo

Nowe powołania i zmiany organizacyjne w gminie mochowo
3 stycznia odbyło się spotkanie 
pracowników urzędu oraz 
dyrektorów jednostek 
podległych, podczas którego 
wójt gminy Mochowo 
Zbigniew Kopczyński, wspólnie 
z przewodniczącym Rady 
Gminy Mochowo Zbigniewem 
Kotarskim oraz sekretarzem 
Dariuszem Lazarowskim, 
dokonali uroczystego 
wręczenia powołań i awansów 
zawodowych. 

Z dniem 1 stycznia 2025 r. zastępcą 
wójta gminy Mochowo została Jo-
lanta Kacprowicz, która pełni rów-

nież obowiązki kierownika Urzę-
du Stanu Cywilnego w Mochowie. 
W wyniku uchwały podjętej przez 
Radę Gminy Mochowo w  kwiet-
niu 2024 r. oraz przeprowadzone-
go naboru, stanowisko dyrektora 

Gminnego Ośrodka Sportu i  Re-
kreacji w Mochowie objął Sebastian 
Szczypecki, któremu wójt Zbigniew 
Kopczyński wręczył powierzenie. Od 
1  stycznia 2025 r. działa Gminny 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mo-

chowie. Zadaniem nowo powoła-
nego dyrektora będzie stworzenie 
struktury zatrudnienia i realizacja 
celów statutowych.

Z dniem 1 stycznia 2025 r. w Urzę-
dzie Gminy w  Mochowie powstał 

Referat Inwestycji, Rozwoju 
i Ochrony Środowiska, wyodrębnio-
ny z Referatu Gospodarki Komunal-
nej. Funkcję kierownika objęła Mo-
nika Stankiewicz, a jej zastępczynią 
została Aneta Trębińska.

Jolanta Ziemińska, pełniąca obo-
wiązki głównej księgowej Gmin-
nego Ośrodka Pomocy Społecznej 
oraz Gminnej Biblioteki Publicz-
nej w  Mochowie, została powoła-
na na pełnomocnika ds. realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki 
i  Rozwiązywania Problemów Al-
koholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w gminie Mochowo. 

UG Mochowo
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Klub Sparta Mochowo 
zorganizował coroczną 
Choinkę Klubową – 
wydarzenie stało się nie 
tylko świętem sportowej 
społeczności, ale także 
symbolem integracji 
i wspólnego zaangażowania 
na rzecz lokalnego 
środowiska. 

Uroczystość zgromadziła ponad 
200 uczestników, w tym zawodni-
ków, ich rodziny, trenerów, lokal-
nych działaczy oraz przedstawicieli 
władz samorządowych i sponsorów.

mikołaj i magia wspólnoty
Punktem kulminacyjnym była 

wizyta Mikołaja, który obdarował 
wszystkich zawodników prezentami. 
Uśmiechy na twarzach dzieci i cie-
pło rodzinnej atmosfery stanowiły 
potwierdzenie, że Choinka Klubowa 

to coś więcej niż tylko tradycja – to 
wydarzenie budujące wspólnotę, 
oparte na wzajemnym wsparciu 
i szacunku.

– To wyjątkowe uczucie widzieć, 
jak wielu ludzi gromadzi się wokół 
naszego Klubu. Sparta Mochowo 
to nie tylko drużyna sportowa – to 
rodzina, która stale rośnie w  siłę 
i przyciąga coraz więcej osób z pasją 
do sportu i chęcią współdziałania – 
mówi prezes Klubu Sebastian Szczy-
pecki.

Uznanie dla zasłużonych
Podczas uroczystości odbyła się 

ceremonia wręczenia podziękowań 
osobom, które w szczególny sposób 
wspierają działalność Klubu. Wy-
różnienia otrzymali:

– wójt gminy Mochowo Zbigniew 
Kopczyński za nieustające wsparcie 
i zaangażowanie w rozwój sportu na 
terenie gminy,

– starosta sierpecki Przemysław 
Burzyński oraz wicestarosta Piotr 
Rzeszotarski za stałe wsparcie ini-
cjatyw sportowych i społecznych,

– wiceprzewodniczący Rady Po-
wiatu Sierpeckiego Sławomir Olej-
niczak za wieloletnie zaangażowanie 
we wspieranie lokalnego sportu,

– Edyta Zalewska, Iwona Gajew-
ska, Renata Witkowska, Sylwia Ja-
śkiewicz, Krzysztof Witkowski oraz 
Dariusz Gadomski za działalność na 
rzecz Klubu i lokalnej społeczności,

– Paulina Ziółkowska, Paweł Ja-
rzębowski oraz Jakub Zawadzki, 
trenerzy, którzy z  pasją rozwijają 
sportowe talenty zawodników,

– Sławomir Malanowski oraz Woj-
ciech Szablewski za działalność na 
rzecz Klubu.

Szczególne podziękowania skiero-
wano do sponsorów Klubu – Pawła 
Domińskiego i Pawła Sołdańskiego 
– których zaangażowanie finanso-

we i materialne stanowi fundament 
realizacji wielu działań. Dzięki ich 
wsparciu Sparta Mochowo może 
rozwijać zaplecze treningowe.

Podziękowania skierowano rów-
nież do prezesa Klubu Sebastiana 
Szczypeckiego, którego zaangażo-
wanie, pasja i determinacja w dużej 
mierze przyczyniają się do sukcesów 
Sparty Mochowo.

Historia sukcesu 
Sparta Mochowo to klub z długą 

i bogatą historią. Założony w 1995 
roku, w tym roku obchodzić będzie 
30-lecie istnienia. Przez trzy deka-
dy działalności stał się prawdziwą 
dumą lokalnej społeczności, promu-
jąc wartości związane z ciężką pracą, 
zespołowością i miłością do sportu.

Obecnie drużyna seniora oraz mło-
dzika rywalizują w lidze okręgowej, 
gdzie regularnie mierzą się z wyma-
gającymi przeciwnikami. Natomiast 

młodsze roczniki z  powodzeniem 
uczestniczą w  licznych turniejach, 
zdobywając cenne doświadczenie 
i liczne nagrody. W ostatnich latach 
młodzi zawodnicy odnosili sukcesy 
na regionalnych i  ogólnopolskich 
zawodach, co świadczy o wysokim 
poziomie szkolenia w Klubie.

dynamiczny rozwój 
Obecnie Klub zrzesza ponad 100 

zawodników, a liczba ta stale rośnie. 
Coraz więcej dzieci i młodzieży decy-
duje się dołączyć do Sparty Mocho-
wo, dostrzegając nie tylko szansę na 
rozwój sportowy, ale również moż-
liwość bycia częścią zgranej i wspie-
rającej się społeczności.

Spojrzenie w przyszłość
Tegoroczna Choinka Klubowa była 

doskonałym podsumowaniem do-
tychczasowych osiągnięć, ale także 
okazją do spojrzenia w przyszłość. 

choinka Klubu Sparta mochowo
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Sparta Mochowo to więcej niż tyl-
ko klub sportowy – to miejsce, które 
jednoczy pokolenia, buduje trwałe 
relacje i inspiruje do działania.

W roku jubileuszowym Klub pla-
nuje kolejne ambitne przedsięwzię-
cia, mające na celu dalszy rozwój 
i  promocję sportu w  regionie. Te-

goroczna uroczystość pokazała, że 
Sparta Mochowo to społeczność, 
która potrafi wspólnie świętować 
sukcesy i pracować na kolejne. Klub 
udowadnia, że dzięki pasji, zaanga-
żowaniu i współpracy można osiąg-
nąć wszystko.

 Sparta Mochowo
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Zagrali dla Kamila
Kamil Sowiński, piłkarz LKS 
Skrwa Łukomie, zachorował 
na ciężką odmianę białaczki. 
Na jego leczenie potrzebne 
są znaczne środki finansowe. 
Z pomocą ruszyli przyjaciele 
z boiska, którzy zorganizowali 
charytatywny turniej piłkarski.

W hali przy Szkole Podstawowej 
im. Władysława Stanisława Rey-
monta w Szczutowie odbył się Cha-
rytatywny Turniej Piłkarski „Gramy 
dla Kamila”. Organizatorami wy-
darzenia byli LKS Skrwa Łukomie, 
Szkoła Podstawowa w  Szczutowie 
i  Stowarzyszenie „Jak Urosnę”. 
Celem wydarzenia było zebranie 
jak największej kwoty na leczenie 
zawodnika LKS Skrwa Łukomie – 
Kamila Sowińskiego.

Turniej piłkarski
Turniej, pierwotnie zaplanowany 

na jeden dzień, ostatecznie trwał 
dwa dni.

– Pomysł zrodził się z  potrzeby 
serca. Chcemy pomóc Kamilowi. 
Wiedzieliśmy, że będzie duży odzew 
wśród piłkarzy. Kamil jest naszym 
wychowankiem. Pochodzi z gminy 
Szczutowo, ale pierwsze kroki pił-
karskie stawiał w Skrwie Łukomie. 
Przez półtora roku grał we Wkrze 
Żuromin. Ostatnio znów z  nami. 
Jest jednym z naszych najlepszych 
zawodników – prawdziwy król środ-
ka pola. Chcemy, żeby jak najszyb-
ciej wrócił na boisko i znów z nami 
grał – mówił Mariusz Beksa.

Do rozgrywek przystąpiły 24 dru-
żyny, choć chętnych było jeszcze wię-
cej. Zwycięzcą turnieju został zespół 

Gmina Lipno. Drugie miejsce zajęli 
Oldboys Sierpc, a trzecie – Japa Old 
Boys. Tytuł króla strzelców zdobył 
Maciej Lemanowicz, MVP turnieju 
został Jakub Zawadzki, a najlepszym 
bramkarzem wybrano Jakuba Bar-
tczaka. Najmłodszym zawodnikiem 
był Michał Sulkowski, zaś najstar-
szym – Andrzej Siemiński.

Licytacja gadżetów
Podczas turnieju odbyła się licyta-

cja gadżetów sportowych, vouche-
rów i rękodzieła. Najwięcej emocji 
wzbudziła aukcja koszulki z  auto-
grafem Roberta Lewandowskiego. 
Była też zacięta bitwa o piłkę z pod-
pisem Szymona Marciniaka, piłkę 
z autografem Kamila Grosickiego, 
rękawicę bokserską z  autografem 
Tomasza Adamka, bluzę Legii z pod-
pisem legendy tej drużyny Lucjana 
Brychczego. Nie zabrakło też chęt-
nych na voucher na tatuaż od Lines 
and Dots by Kamil Maj, voucher na 
zabieg kosmetyczny od Studio Kos-
metologii Meller, vouchery na pizzę 
od Się Kręci czy na posiłek do Loft 
Sierpc. Nowe domy znalazły prace 
mieszkańców Domu Pomocy Spo-
łecznej w  Szczutowie oraz uczest-
ników Dziennego Domu „Senior+”, 
obraz sierpeckiej malarki Katarzyny 
Przybyłowskiej, drewniane rzeźby 
autorstwa Edmunda Szpanowskie-
go, ręcznie wykonane kompozycje 
z  mydełek i  słodyczy, słuchawki 
bezprzewodowe i smartwatch z  lo-
gotypem „Mazowsze serce Polski” 
od Stowarzyszenia ZielonoMi, klo-
cki Lego i szalik Legii. Na głodnych 
czekała zupa, bigos i słodycze.

Podsumowanie akcji
Podczas turnieju zebrano łącznie 

38 972 zł, które pomogą Kamilowi jak 
najszybciej odzyskać zdrowie. LKS 
Skrwa Łukomie dziękuje: współor-
ganizatorowi turnieju Szkole Podsta-
wowej w Szczutowie, organizatorowi 
licytacji Stowarzyszeniu „Jak urosnę”, 
organizatorom kiermaszu: wójt gmi-
ny Szczutowo Anecie Ruszkowskiej 

i Radzie Rodziców przy Szkole Pod-
stawowej w Szczutowie, za wsparcie 
zbiórki oraz pomoc przy organizacji 
turnieju firmom: Posadzki Przemy-
słowe Sebastian Triebs, Solar-Tech 
Przemysław Sulkowski - Fotowol-
taika, Temar, Agencji Koncertowej 
Dawid Mocki, ,,Marter” Góreccy 
oraz wszystkim drużynom, kibicom 
i osobom, które wsparły akcję. M

Są tacy, którzy Nowy Rok witają 
szampanem, fajerwerkami 
i noworocznymi obietnicami. 
Ale są też ci, którzy zamiast 
obiecywać, od razu działają. 
W Sierpcu, jak co roku, grupa 
miłośników ruchu postanowiła 
rozpocząć 2025 rok z energią 
i dużą dawką endorfin.

Na parkingu w lesie walerianow-
skim 1 stycznia o godzinie 12:00 

zebrała się ekipa pełna pasji: 
piechurzy, biegacze, nordicowcy 
i  rowerzyści. Organizatorzy wy-

zadbali, by nikomu nie zabrakło 

pogoda – choć uboga w  zimowy 
czar – nie odstraszyła miłośni-
ków aktywności.

Oficjalne powitanie i życzenia na 
dobry start złożyli starosta sierpec-

ki Przemysław Burzyński, prezes 
Ogniska TKKF Jakub Grodzicki 

myślność, sportowe wyniki i jeszcze 

każdego był też prezent w postaci 

„Kubuś” i Osiedle nr 7 w Sierpcu,  szampana wzniesiono toast za po-

kalendarza. 
Bez zbędnej zwłoki ruszono 

do działania. Rozgrzewka, kil-
ka uśmiechów i  każdy wyruszył 

w  trasę. Leśne ścieżki zamieniły 
się w biegowe, rowerowe i spacero-

którzy wybrali spokojniejszą ak-
tywność, przemierzyli od 3 do 8 

ny dystans – 15 km, a rowerzyści 
uśmiechu ani motywacji. Nawet lepszą kondycję w 2025 roku. Dla km. Biegacze postawili na ambit-

pokonywali trasę w swoim tempie. 
Nie chodziło o  rywalizację, lecz 
o wspólną radość z ruchu. Można 
było porozmawiać i pośmiać się.

– To nie tylko sport, to także spo-
sób na lepszy początek roku – men-

oraz przewodniczący Osiedla nr  we szlaki. Trasy były dostosowane  talnie i  fizycznie. Na noworoczne 
darzenia, czyli Ognisko TKKF  7 Grzegorz Wochowski.  Lampką  do różnych możliwości. Piechurzy,  sportowe spotkanie przychodzę od 

lat i  uważam, że nie ma lepszego 
przygotowania na wyzwania, jakie 
czekają na mnie przez kolejne 365 
dni – mówił jeden z uczestników. 

Organizatorzy zapowiadają, że to 
dopiero początek. Są już plany na 
kolejne imprezy sportowo-rekrea-
cyjne. M.

Nowy rok na sportowo i z energią


